



Fullerton F.U.N. Team Building & Corporate Event Activities

富麗敦團隊建立及企業活動體驗

Discover a unique collection of indoor and outdoor activities at The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong, where challenge, fun, and cultural immersion converge for corporate teams of all sizes. Embrace the exhilarating Dragon Boat Challenge at Aberdeen Typhoon Shelter, where synchronised paddling fosters powerful teamwork. Conquer new heights with our Abseiling & Zipline Adventure at Brick Hill, where breathtaking ocean views inspire you to push personal limits and forge unbreakable team trust.

For those drawn to creative pursuits, our Chocolate Truffle Workshop invites you to craft exquisite delicacies under the guidance of master chocolatiers, while the Cake Jamming Workshop transforms teams into patisserie artists through collaborative cake decorating. The Heritage Race takes teams on an engaging journey through Ap Lei Chau and Aberdeen's cultural landmarks, merging fun puzzles with local history. Our Six Bricks Workshop employs playful LEGO® activities to cultivate communication and problem-solving skills.

Whether you're seeking adrenaline-pumping outdoor challenges or inspiring indoor activities, we provide customised experiences that align with your team's aspirations, ensuring not just enjoyment, but meaningful growth that resonates beyond the event.

香港富麗敦海洋公園酒店精心打造一系列室內及戶外活動，融合挑戰、趣味與文化精髓，適合不同規模與目標的企業團隊。無論是在香港仔避風塘展開緊張刺激的龍舟競賽，感受齊心協力的震撼；或登上南朗山挑戰繩降與滑索冒險，在壯麗海景環繞下突破自我，建立無間信任。

追求創意體驗的團隊可在「松露朱古力工作坊」中跟隨巧克力大師親手製作精緻松露朱古力，或在「蛋糕混搭工作坊」中協力裝飾藝術蛋糕，激發團隊創造力。透過「文化遺產競賽」，穿梭鴨脷洲與香港仔的大街小巷，在趣味解謎中深入認識本地歷史文化；而「六色積木工作坊」則以趣味LEGO®遊戲，巧妙培養團隊溝通與問題解決能力。

無論是嚮往戶外冒險或室內創作，富麗敦皆為您量身定製活動方案，打造難忘的團隊回憶與成長旅程。

ACTIVITY HIGHLIGHTS

活動亮點



Flexible adaptation to different team sizes of 8-50 people
靈活適應8-50人不同團隊規模

Professional instructors ensuring both safety and enjoyment

專業教練團隊確保安全與趣味性



Unique experiences blending Hong Kong's cultural heritage
融合香港文化特色的獨特體驗



Versatile indoor and outdoor venues for all weather conditions

室內外場地自由組合，晴雨無阻



Fullerton FUN & GAMES

富麗敦趣味遊戲

A highly customisable programme packed with fun, laughter, and learning. Through three engaging team games, participants will enhance their communication, problem-solving, creativity, and collaboration skills. Each session starts with a warm-up and ends with meaningful group sharing – perfect for energising your team!

為企業團隊量身定制的團隊遊戲，活動內容靈活多變，包含三項趣味十足的團體遊戲，旨在提升團隊溝通、創意思維、解難能力與合作精神。活動以熱身環節開場，並以互動分享作結，為您的團隊注入活力與凝聚力！

Duration 時長: 2 hours 小時

Group Size 人數: 10 guests or above 人或以上

Venue 地點: Various Indoor or Outdoor Venues within the Hotel
酒店內部室內 / 戶外場地

Objectives 目標: Engagement, Collaboration, Communication, Problem-solving
參與感、協作、溝通、解難

OUTDOOR ACTIVITIES 戶外活動

Dragon Boat Challenge

龍舟挑戰

Team up for an exhilarating dragon boat race in the iconic Aberdeen Typhoon Shelter. Experience the power of unity and coordination as you glide through the water, surrounded by the nostalgic charm of Hong Kong's fishing village culture.

在香港仔避風塘中展開一場刺激的龍舟挑戰賽，讓團隊在水上競速中體驗協作的力量。活動融合本地漁村文化與體能挑戰，讓參加者在歷史氛圍中建立團隊默契。

Duration 時長: 4 hours 小時

Group Size 人數: 10 – 16 guests 人 / 18 – 32 guests 人

Venue 地點: Aberdeen Typhoon Shelter
香港仔避風塘

Objectives 目標: Team Alignment, Accountability, Supportive Culture
團隊一致性、責任感、鼓勵文化



Ap Lei Chau Dragon Boat Cultural Tour

鴨脷洲龍舟文化遊

Glide across calm waters and take in the scenic beauty of Aberdeen from a dragon boat. This cultural journey gives your team a unique bonding experience while learning about Hong Kong's maritime heritage.

划著龍舟環繞鴨脷洲與香港仔避風塘，一邊欣賞漁村風貌，一邊認識本地水上文化。這是一趟融合學習與團隊合作的文化體驗之旅。

Duration 時長: 2 hours 小時

Group Size 人數: 10 – 16 guests 人 / 18 – 32 guests 人

Venue 地點: Aberdeen Typhoon Shelter
香港仔避風塘

Objectives 目標: Happiness, Engagement, Collaboration
趣味、參與度、協作



Abseiling & Zipline Adventure

繩降與滑索冒險

Discover the wondrous world of Corals with our 3D Pen. Sculpt vibrant, colourful coral reefs in an immersive crafting experience that brings the beauty of the ocean to life!

從酒店旁的隱秘小徑出發，展開風景如畫的徒步之旅；隨後挑戰高空滑索與繩降，享受俯瞰南區海岸線的壯麗景觀。活動由專業教練帶領，無需經驗也能輕鬆參加。

Duration 時長: 2 hours 小時

Group Size 人數: 10 – 20 guests 人

Venue 地點: Nam Long Shan
南朗山

Objectives 目標: Engagement, Trust, Problem-solving, Adaptability
參與度、信任、解難能力、適應力



Ultimate Hiking Challenge

遠足挑戰

Strategise, compete, and conquer! Break into teams and navigate your way through a series of checkpoints across the hills. Each team must complete missions to unlock the next clue. Plan smart, communicate well, and race your way to the top!

策略、競賽、挑戰極限！分組探索南朗山的多個關卡，完成任務後才能獲得下一個提示。活動考驗團隊策略規劃、溝通與應變能力，是極具挑戰性的戶外團體體驗。

Duration 時長: 4 hours 小時

Group Size 人數: 20 guests or above 人或以上

Venue 地點: Nam Long Shan
南朗山

Objectives 目標: Team Cohesion, Collaboration, Communication, Decision-making & Planning
團隊凝聚、合作性、溝通、決策與規劃



Heritage Race

文化遺產競賽

Discover Hong Kong's roots through interactive storytelling. In this immersive race, teams complete culturally themed tasks across Ap Lei Chau and Aberdeen. Learn about local traditions, history, and community while building trust and synergy with your teammates.

透過故事探索本地文化。團隊將穿梭鴨脷洲與香港仔，在比賽中完成與香港歷史、文化及社區相關的任務，鍛鍊溝通技巧、團隊一致性與解決問題的能力。

Duration 時長: 4 hours 小時

Group Size 人數: 20 guests or above 人或以上

Venue 地點: Ap Lei Chau & Aberdeen
鴨脷洲及香港仔

Objectives 目標: Team Cohesion, Collaboration, Communication, Decision-making & Planning
團隊凝聚、協作、溝通、決策與規劃

INDOOR ACTIVITIES 室內活動

Six Bricks Workshop

六色積木工作坊

Using colourful LEGO DUPLO blocks, participants engage in fast-paced, hands-on challenges that spark creativity, improve memory, and strengthen collaboration.

透過鮮艷的LEGO DUPLO積木進行一系列簡短且互動性高的活動，幫助提升專注力、創造力與團隊合作精神，是寓教於樂的學習體驗。

Duration 時長: 2 hours 小時

Group Size 人數: 10 guests or above 人或以上

Venue 地點: Hotel Indoor Venue
酒店室內場地

Objectives 目標: Problem-solving, Communication, Creative Thinking, Focus
解難能力、溝通、創意思維、專注力



Aromatherapy Barre & Essential Oils Workshop

香氛塑形與精油工作坊

Balance body and mind. Begin with a graceful barre workout inspired by ballet, focusing on posture and strength. Then, blend your own essential oil perfume in a calming, sensory-rich session.

優雅塑形，香氛療癒。結合芭蕾動作的Barre訓練幫助舒展肌肉與改善體態；隨後進入放鬆的香氛調製環節，親手調配屬於你的專屬香水，提升身心靈健康。

Duration 時長: 2 hours 小時

Group Size 人數: 8 – 50 guests 人

Venue 地點: Hotel Indoor Venue
酒店室內場地

Objectives 目標: Engagement, Wellness, Creativity
參與度、身心療癒、創造力





The Chocolate Truffle Workshop 松露朱古力工作坊

A journey from bean to bar. Uncover the secrets of fine cocoa and learn artisanal truffle-making with a chocolatier. Savour single-origin chocolates and take your handmade truffles home.

從可可豆到松露朱古力的精緻旅程。由巧克力大師帶領，探索可可的發展歷程，品嘗精品朱古力與可可茶，並親手製作美味松露朱古力，享受滿滿的成就感與感官體驗。

Duration 時長: 2 hours 小時

Group Size 人數: 8 – 40 guests 人

Venue 地點: Hotel Indoor Venue
酒店室內場地

Objectives 目標: Education, Sensory Experience, Creativity
教育性、感官體驗、創意發揮



Cake Jamming Workshop 蛋糕混搭工作坊

Design, decorate, and deliver deliciousness. Team up to design and decorate a buttercream cake based on a fun theme. Compete for the most creative and visually stunning cake creation!

裝飾蛋糕，展現團隊創意。分組參與主題蛋糕裝飾比賽，從切割、堆疊、塗抹到創意造型，發揮團隊默契與審美，打造最受歡迎的甜品藝術品！

Duration 時長: 2 hours 小時

Group Size 人數: 8 – 50 guests 人

Venue 地點: Hotel Indoor Venue
酒店室內場地

Objectives 目標: Focus, Creativity, Problem-solving, Collaboration
專注力、創造力、解難能力、合作性



Dragon's Beard Candy x Bean-to-Bar Chocolate Workshop 朱古力龍鬚糖工作坊

Where tradition meets taste. Learn the ancient art of dragon beard candy making – from pulling fine sugar strands to wrapping delicate sweets – now with a chocolate twist!

傳統工藝，甜蜜創新。由師傅親授龍鬚糖製作技巧，包括糖膠製作、拉絲與包裹手法，並融合朱古力風味，讓你親手製作並帶走獨一無二的手工糖果。

Duration 時長: 2 hours 小時

Group Size 人數: 8 – 30 guests 人

Venue 地點: Hotel Indoor Venue
酒店室內場地

Objectives 目標: Sensory Experience, Creativity, Traditional Culture
感官體驗、創意、傳統文化

The above experiences are subject to availability and additional charges unless otherwise specified. Advance reservation is required. Activity schedules and programs are subject to change at the discretion of the hotel. For enquiries, please contact our F.U.N. Desk at fop.fun@fullertonhotels.com.

以上體驗需視乎供應情況而定，且需額外收費和提前預訂。活動時間表和行程或會更改。如欲查詢，歡迎透過 fop.fun@fullertonhotels.com 聯絡我們的 F.U.N. 團隊。